
Zápis 
k 11. jednání Kontrolního výboru ZM Nového Města na Moravě 

konaného dne 12.03.2025 
Přítomni: viz. prezenční listina 
 

Bod 1. 
Jednání zahájil předseda kontrolního výboru pan Ing. Petr Nepustil v 15:30. 
Ing. Petr Nepustil dále přednesl návrh programu jednání a příslušného usnesení:  
Kontrolní výbor schvaluje navržený program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání 
2. Zpráva o hospodaření v lesích města 2024 
3. ZŠ L. Čecha (výroční zpráva/zpráva o činnosti) 
4. Informace k poplatku z ubytovací kapacity  
5. Různé 
6. Závěr 

Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0    NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0    OMLUVEN: 1  - schváleno 
 
Bod 2. 
Na dotazy k hospodaření v lesích města odpovídal p. B. Buchta (zejm. množství těžby, vybavenost 
technikou, prořezávky, dotace na hospodaření v lesích).   
KV byl seznámen s podklady týkající se hospodaření v lesích města za rok 2024, bere na vědomí 
informace týkající se hospodaření a nemá připomínek.  
KV doporučuje radě města zlepšit vzájemnou informovanost mezi správcem lesů města a SK NMNM 
jako nájemníkem pozemků ve Vysočina Aréně vč. osobního jednání k dané věci za účelem zvýšení 
bezpečnosti při pracích v lese a užívání pozemků ze strany SK NMNM.   
Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
Bod 3. 
Pan ředitel ZŠ se omluvil z jednání.  
KV schvaluje zařazení bodu programu na další jednání výboru, tak aby se mohl zúčastnit i ředitel 
příspěvkové organizace.  
Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
Bod 4. 
Na dotazy k poplatku z ubytovací kapacity odpovídaly L. Kotovicová a Ing. Slámová z odboru FIN 
(zejm. působnost vyhlášky, možnost kontrol-provádí se každoročně namátkově).    
KV byl seznámen počtem poplatníků i vybranou částkou za roky 2022-2024, bere je na vědomí a nemá 
připomínek.  
Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
Bod 5.  
KV byl tajemníkem seznámen se základními informacemi v problematice odměňování samosprávných 
orgánů města projednávaných na zasedání ZM č. 13, KV žádá o předložení podkladů vztahujících se k 
této věci vč. zprávy o přezkumu hospodaření města za 2024.   
Hlasování: PRO: 6   PROTI: 0 NEHLASOVAL: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 1   - schváleno 
 
bod 6. 
Předseda kontrolního výboru poděkoval za účast s tím, že další termín jednání stanoví v 05/2025 po 
projednání s ředitelem ZŠ L. Čecha.  
Zapsal: Mgr. Hanych  
 
 
Ing. Petr Nepustil, v.r. 


